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GRUNDEJERFORENINGEN KÅLMARKEN 

Bestyrelsesmøde, 23. april 2013 

Mødet blev afholdt hos Hanne Rosfort 

Deltagere: 

- Formand Hanne Rosfort  

- Kasserer Henrik Jørgensen 

- Karis Reichstein Jessen 

- Allan Gross 

- Betina Lomholt 

 

Afbud: 

Lene Jacobsen 

 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra 28. februar 2013 
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3. Dispensationsudvalg 

4. Facebookgruppe 

5. Hjertestarter 

6. Opsamling på og evaluering af Generalforsamling 2013 

 

 

1. Referat af bestyrelsesmøde 28. februar 2013 

Referatet blev godkendt 

 

2. TAMU-Centret 

To repræsentanter fra TAMU centret var på besøg. Aftalen med Kålmarken 

– der er den samme som Centret har med Dragør Golf og Dragør 

Kommune – leverer TAMU dyrene, og Kålmarken sørger for hegnet. Elever 

fra TAMU sætter det nye hegn op, og de kan muligvis også fjerne det 

gamle. TAMU-centeret tilser dyrene hver dag og sørger for, de får vand. 

TAMU Centret undersøger, hvordan der trækkes vand og strøm. 

 

Ifølge TAMU er det bedst at skifte mellem fåre- og kvæghold. Bestyrelsen 

valgte at starte med får. Der skulle ikke være gener i forbindelse med 

fåreholdet.  

 

Det skal opgives til EU, at TAMU Centeret afgræsser på Kålmarkens areal. 

TAMU centeret ansøger EU om tilladelse. Der skal ansøges inden 1. juni. 
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Hvis alt går vel, bliver folden sat op i løbet af juni måned 2013.  

 

Normalt kommer fårene ud i april/maj måned. November til marts april 

måned er de inde. 

 

Arealet måles op af TAMU centeret. TAMU centeret indhenter tilbud på 

materialer til hegnet, idet de sandsynligvis får tilbudt bedre rabatter end 

bestyrelsen gør. 

 

Vi kan få links fra TAMU centeret til Gårdbutikken og TAMU centeret. Det 

blev aftalt, at bestyrelsen besøger TAMU-Centeret i løbet af sommeren. 

 

3. Dispensationsudvalg 

Der blev nedsat et udvalg på generalforsamlingen, hvis formål er at tage 

billeder af forhold på Kålmarken, der ikke er i overensstemmelse med 

gældende regler og vedtægter. Udvalget udarbejder en rapport, som 

forelægges bestyrelsen, der tager stilling til de enkelte forhold.  

 

4. Facebookgruppe 

En grundejer har foreslået, at der bliver oprettet en Facebookgruppe for 

Kålmarken. Bestyrelsen synes, det er en god idé, men foretrækker indtil 

videre selv at kommunikere med Kålmarkens grundejere udelukkende via 

hjemmesiden.   

 

5. Hjertestarter 

Det blev besluttet på generalforsamlingen, at der skal indkøbes en 

hjertestarter, og at der skal uddannes førstehjælpere. Bestyrelsen 

kontakter repræsentanten fra Hjertestarterforeningen for at høre, hvad 

næste skridt er. 

 

Det blev foreslået, at det markeres tydeligt, hvem der er førstehjælper, fx 

på postkassen el.lign. og bestyrelsen undersøger, om der skal tegnes en 

særskilt forsikring for hjertestarteren. 

 

6. Opsamling på og evaluering af Generalforsamling 10. april 2013 

Bestyrelsen undersøger, hvad det vil koste at styne hvert andet træ ud til 

St. Magleby Strandvej. 

 

Evaluering af generalforsamling 

- Næste år foreslår bestyrelsen, at indkaldelse til generalforsamling 

udelukkende sker elektronisk via hjemmesiden og der derfor ikke 

deles papirinvitation ud. Det undersøges, om dette kræver en 

vedtægtsændring. 
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- Forslag til generalforsamlingen skal dateres og bilagene 

nummereres. 

 

- Der fremsættes forslag om vejfond næste år 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes 27. maj 2013 kl. 19:00 hos Hanne 

Rosfort 


